
Protokoll fört vid SGSKs telefonmöte 2009-12-04 
 

Deltagare: Peter Hoyer (PEH), Kjell-Åke Gerdin (KÅG), Anders Kolmodin (AK), Tina 
Backlund (TB) och Kristina Edh (KE). 
 
§ 1   Mötets öppnande 
 Peter öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2   Val av justeringsman 
 AK valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
§ 3   Godkännande av dagordning 
 Godkändes som den förelåg. 
 
§ 4   Föregående mötes protokoll 

PEH bevakar medlemmarnas åsikter om 8-starts-regeln i de nya jaktprovsreglerna. 
 
 Funktionärspärm 

KÅG inventerar det material och de instruktioner som klubben har i dag och 
sammanställer dessa. Kvarstår. 

  
KÅG och PEH kollar på Välkomstbrev. Kvarstår. 
 
Inbjudan till specialklubbskonferens jan-09. PEH stämmer av deltagande. Klubbens 
intressen bevakas av de andra rasklubbarna inom FA. 

  
AR är tillfrågats och Maggi och AA kommer att delta en dag var på avelskonferens 
feb-09. 

 
AR har tillfrågats och Maggi kommer att gå kurs för avelsråd steg II.  

 
Ringsekreterarärenden/UK policyfrågor-bestämmelser har skickats vidare till Jane 
Hagström och Lena Forsström. 

 
Krav på medlemsnummer i SGSK för att annonsera på valpsidan infört.  

 
 Ekonomi 

 Delbokslut 
AK håller på att ta in kompletterande uppgifter för redovisningen av skogsträningen 
och huvudprovet. AK uppmanar de som har böcker hemma för försäljning att 
komma in med aktuellt lagerstatus. Klart 

 
 Aktiviteter 
 Huvudprov 2008 rapport 

Provet blev väldigt lyckat och ett stort tack till Ove och Bengt för sitt fina arbete. 
Beslutades att skänka dom två fristarter var vid ett kommande huvudprov. KÅG 
kollar med Jane om utformningen av detta. Jane är tillfrågad och hon var villig att 
ta fram dessa. KÅG stämmer av. 
 

 Hamilton plaketten 
 SGSK har skickat in förslag på att nominera kennel Åshöjden. 
 PEH skickar ut skrivelsen till styrelsen. Klart. 
 
 PEH jobbar vidare med anpassning stadgar till SKK typstadgar 
 
 
§ 5   In och utgående skrivelser (KÅG) 

Brev från SBK ang. MH 



SBK har brevledes frågat oss om MH är en del av vår RAS. TB har utformat 
ett svar. 
 
Betr. Underlag för uttolkning av SKKs grundregel 3:3 
Remiss från SKK om klubbens syn på avelsindividers högsta/lägsta ålder vid 
parning. Svar önskas senast 28 februari. Skickas till AR. 
 
Förslag till stadgar 
SKK har skickat ut ett förslag till nya stadgar för SGSK. PEH kollar på detta. 
 
Kallelse 2 till KF 2009 29-31 maj 
Vi har ingen representant till detta. KÅG tillfrågar tänkbar kandidat. 
 
Inbjudan utb. steg 2 för sekreterare 
Inte aktuellt för närvarande. 
 
SSK 
Förfrågan från SSK om att samarrangera årsmöten med dom. I detta 
påtalar dom de ”samordningsvinster” det skulle kunna medföra som 
exempelvis kostnader och funktionärsstaden. Frågan diskuterades och 
styrelsen var enig om att även fortsättningsvis anordna årsmöteshelgen i 
egen regi. KÅG svarar 
 

§ 6   Rapporter 
         Avelsrådet (KÅG) 
  ARs kvartalsrapport 4-2008 

Har skickats ut till styrelsen tillsammans med Maggis rapport från SKK’s 
kurs för AR - steg 1.  

    
  Avelsrådets årsrapport 2008 

Utskickad till styrelsen och publicerad på hemsidan och i kommande avance. 
En eloge till AR för utformningen av årsrapporten med kommentarer. 
Det som är mest oroande i det är här är det minskade antalet HD-röntgade 
hundar. En väg att gå i detta kan då vara användandet av HD-index. 
Styrelsen ställer sig positiva till detta och AR uppmanas att ta kontakt med 
Norska AR för att undersöka möjligheterna för ett samarbete. 
 
AR har tillfrågats och föreslagit Tina Backlund som ny medlem i AR efter 
årsmötet i juni vilket styrelsen stödjer. AA har ställt sig villig till att stödja 
AR vid behov, t.ex. vid utländska kontakter. Till följd av förändringarna och 
ev. diskrepans med SKK riktlinjer ombedes AR skriva nya riktlinjer för 
SGSKs Avelsråd. 
    

  FA (PEH) 
  FA Arbetsordning 

PEH redogjorde för turerna kring valet av SGSK’s representanter vid FA’s 
möte i januari. 

 
  Resultatredovisning 
  Alla prov från 2008 är redovisade till SKK men inte alla utställningsresultat. 

Hasse Andersson har givit sitt tillstånd att kommissarieprogramet får 
användas. På sikt ska det dock jobbas för en SKK-baserad lösning. 
Tillsvidare har det dock börjat skissats på en lösning där tre representanter 
från varje rasklubb ska sköta resultatredovisningen. SGSK ställer sig 
naturligtvis positiva till en lösning som ger en fungerande organisation men 
behöver dock mer information från FA om arbetsuppgifter och struktur för 
att kunna hitta medlemmar som är villiga att arbeta med detta.  
 



FA frågar specialklubbarna om man kan stödja en lösning där 
jaktprovsavgiften höjs med 50 kr där 25 kr skulle gå till domarutbildning och 
resterande till administration av redovisningen. Styrelsen ställer sig positiva 
till en sådan lösning. 
 
Årsboken 
Har FA diskuterat om hur få ner kostnaderna för årsboken. En lösning är att 
erbjuda årsboken i pappersformat för en extraavgift på 100kr – annars 
digitalt. Ställer sig styrelsen positiv till detta och anser även att andra 
förslag måste provas som gör årsboken billigare. 

 
  Hubertusprov 
  FA/DU kommer att se över hur arrangera inofficiella Hubertusprov.  
  
  Distrikten (OJ) 
  Tas vid nästa möte. 
 
§ 7 RAS 
  MH Rasprofil GS (TB) 

Tina jobbar vidare med detta och har fått en bra gensvar på uppmaningen 
på hemsidan om funktionärer till MH. 

 
§ 8    Ekonomi (AK) 

  Bokslut för 2008 
Resultatet för 2008 är mycket positivt. AK ges i mandat att avskriva max 
15.000 kr på lagervärdet. Bokslut 2008 förväntas färdigt innan månadens 
slut. 

   
  Beslutades att AK byter till Plusgirot/affärspaket bas med bankgiro. 
   

§ 9   Aktiviteter 
Utställning 2009 (KÅG) 
Lena Forsström har tackat ja till att vara kommissarie men behöver 
naturligtvis all hjälp hon kan få. Annons är skickat till hemsidan och Avance. 

 
Huvudprov 2009 (PEH) 
NNFK har lämnat klartecken men det återstår att tillskriva J-A Renhufvud 
om arrangemanget KÅG. KE extrakollar med TK om datum. KE tar på sig 
ansvaret som tävlingsledare och funderar över lämplig kommissarie.  
 
Skogsträning 2009 
Förberedelserna pågår. Jane Hagström tar hand om arrangemanget. 
 

§ 10  Övriga frågor 
Uppmaning på hemsidan – medhjälpare 
Efter uppmaningen har 5 st personer anmält sitt intresse för att hjälpa till 
vid klubbens aktiviteter. 
 
NordM för stående fågelhundar 
FA har svarat SKK precis som Norska FKF har gjort och båda ställer sig 
negativa till att detta är genomförbart.  
  
Valpfoldern 
KE stämmer av med Robur angående betalningen av fakturan. PEH tar in 
offerter på tryckningen. 
 
Byte av server - hemsidan 



Serverbytet med den nya hemsidan och adressen www.sgsk.se är 
genomfört. KÅG pratar med Jane om att ersätta den gamla hemsidan med 
en länk som man aktivt måste klicka på. 

 
§ 11  Avslut/nästa möte 
 
 Nästa styrelsemöte 5:e maj kl.19:00 vid telefonerna 

 
 Vid protokollet 
  Kjell-Åke Gerdin 
  
  Justeras:  
  Peter Hoyer   Anders Kolmodin 
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